
 

ZAPISNIK SA SJEDNICE 

NADZORNOG ODBORA DRUŠTVA NISKOGRADNJA d.o.o. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

 

Dana 04.04.2023. godine održana je  11. sjednica Nadzornog odbora Niskogradnje d.o.o. Pregrada.  

  

Sjednici su prisustvovala četiri člana NO, te predstavnici društva Niskogradnja d.o.o..     

 

PRISUTNI:    Davorin Drenški, predsjednik NO 

                                   Davorka Filipčić, član NO                            

                       Stjepan Špiljak, član NO 

                                   Josip Krog, član NO   

                           

Ostali prisutni: Marijan Peer, direktor društva Niskogradnja d.o.o 

                          Anica Krušlin, zamjenik direktora Niskogradnje d.o.o 

ZAPISNIČAR:  Barbara Svečak 

 

Početak sjednice NO:  16:30 sati 

 

Gospodin Davorin Drenški, predsjednik Nadzornog odbora, pozdravlja prisutne, otvara sjednicu te 

predlaže sljedeći 

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice Nadzornog odbora i donošenje Zaključka 

2. Izvješće Državne revizije za 2021. godinu 

3. Informacije o donošenju izmjena Pravilnika i prijedlog Uprave za korekciju vrijednosti 

boda 

4. Informacije o sklopljenim ugovorima za kameni materijal 

5. Informacije o sudskim sporovima 

6. Informacija o korekciji cjenika kamenih agregata (dodavanje nove usluge) 

7. Razno 

 

                                                                                                                                                                                                    

Predloženi dnevni red prihvaćen je sa 4 (četiri) glasa ZA i 0 (nula) PROTIV. 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. točka dnevnog reda 

Usvajanje zapisnika sa  10. sjednice Nadzornog odbora i donošenje zaključka 

 

Predsjednik NO otvara točku dnevnog reda i daje na razmatranje zapisnik sa 10. sjednice Nadzornog 

odbora. 

 

Primjedbi na zapisnik sa 10. sjednice nije bilo, te predsjednik NO daje zapisnik na usvajanje sa  

4  (četiri) glasa ZA i 0 (nula) PROTIV.  

 

 

2. točka  dnevnog reda 

Izvješće Državne revizije za 2021. godinu  

 

Predsjednik nadzornog odbora otvara 2. točku dnevnog reda i daje direktoru Marijanu Peer riječ. 

Direktor ističe da je obavljena financijska revizija Niskogradnje d.o.o. Pregrada za 2021. godinu. 

Revizijom su obuhvaćena područja iz djelokruga i unutarnjeg ustrojstva, sustava unutarnjih 

kontrola, planiranja, financijski izvještaji te javna nabava. Izvješće od 01. ožujka 2023. dalo je 

bezuvjetno mišljenje o financijskim izvještajima i dva uvjetna mišljenja; ugovori za kamen trebaju 

imati navedene količine i ukupne vrijednosti  i nalaže se u Registru ugovora o javnoj nabavi i 

okvirnih sporazuma navesti sve predmete jednostavne nabave čija je vrijednost bez poreza na 

dodanu  vrijednost jednaka ili veća od 20.000,00 kuna u skladu s odredbama Zakona o javnoj 

nabavi. Zamjenica Direktora se uključuje u raspravu te ističe da je izvješće državne revizije prošlo 

vrlo dobro i da to znači da se  poslovanje dobro vodi.  

S obzirom da nije bilo pitanja, predsjednik NO Davorin Drenški zahvaljuje na informacijama i 

zatvara točku 2. 

 

 

 

3. točka  dnevnog reda 

Informacije o donošenju izmjena Pravilnika i prijedlog Uprave za korekciju vrijednosti boda  

 

Predsjednik nadzornog odbora otvara 3. točku dnevnog reda i daje direktoru Marijanu Peer riječ. 

Direktor ističe da osnovna plaća radnika za puno radno vrijem i normalan  učinak utvrđuje se u 

visini umnoška vrijednosti boda i broja bodova prema složenosti radnog mjesta na koje je radnik 

raspoređen. Temeljem zadnjeg dogovora sa vlasnikom sastavni dio osnovne plaće za sve radnike 

činio bi i posebni dodatak  u neto iznosu od 66,36 EUR mjesečno i za taj dio je predložena izmjena 

Pravilnika o plaćama. Direktor napominje da se ovim pravilnikom najviše želi obuhvatit najniža 

skupina radnika. Nakon suglasnosti NO krenut će se u provedbu izmjene Pravilnika o plaćama. Isto 

tako Direktor napominje da će se ići i na usklađenje sistematizacije po skupinama. Zamjenica 

Direktora Anica Krušlin ukazuje na mogući problem prilikom nove sistematizacije. Radnicima će 

se ponuditi novi Ugovor o radu što znači da se mora raskinuti postojeći a radnik onda može birati, 

ili potpisati novi ugovor  ili  uzeti otpremninu i otići. Moguće da će netko od radnika odlučiti otići 

i prihvatit će otpremninu. 



 U raspravu se uključuje član Stjepan Špiljak i ističe da su očekivanja radnika bolja 

sistematizacija. Davorin Drenški postavlja pitanje, da li  će se stići do 30.06. uvesti novi Pravilnik 

o radu? Zamjenica Direktora odgovara da je usklađivanje Pravilnika o radu zakonska obveza do 

toga roka, te se nada da će se uspjeti uskladiti i Pravilnik o radu , Pravilnik o plaćama i Pravilnik o 

unutarnjoj sistematizaciji sa opisom radnih mjesta.  

O prijedlogu uprave za korekciju vrijednosti boda nije se raspravljalo budući da se prihvatila 

izmjena Pravilnika o plaćama koja je na samoj sjednici dostavljena kao novi prijedlog. 

 

S obzirom da više nije bilo pitanja, predsjednik NO Davorin Drenški daje točku broj 3 suglasnost 

na donošenje izmjena Pravilnika na glasanje 

4 (četiri) glasa ZA 0 (nula) protiv. 

 

 

4. točka  dnevnog reda 

Informacija o sklopljenim ugovorima za kameni materijal  

 

Predsjednik nadzornog odbora otvara 4. točku dnevnog reda i daje direktoru Marijanu Peer riječ. 

Direktor ističe da su Ugovori sklopljeni sa 02.01.2023. godine,  datum isteka je 30.04.2023. 

Povećanje cijena neće biti, ali će Ugovori biti nešto drugačije oformljeni prema nalogu Državne 

revizije koja nalaže da se kod zaključivanja Ugovora o prodaji kamenom materijala, osim vrste i 

cijene, utvrditi količine i ukupnu vrijednost. Do sada smo prodali 80.000 tona kamenog materijala, 

ako nastavimo ovom dinamikom prodaje do 9 mjeseca ćemo prodati dozvoljenu količinu kamenog 

materijala za cijelu godinu. Zbog navedenog radno vrijeme kamenoloma za utovar je 07:00 do 13:00 

sati. 

S obzirom da nije bilo pitanja, predsjednik NO Davorin Drenški zahvaljuje na informacijama i 

zatvara točku 4. 

 

5. točka  dnevnog reda 

Informacije o sudskim sporovima 

 

Predsjednik nadzornog odbora otvara 5. točku dnevnog reda i daje direktoru Marijanu Peer riječ. 

Direktor ističe promjene u postupcima od zadnje sjednice NO; 

- predmet Korlat, Tužba radi smetanja posjeda i izdavanja privremene mjere protiv Niskogradnje 

d.o.o. kao izvođača. Općinski sud u Zlataru donio je rješenje i odbijaju se tužitelji te nalaže 

naknada troškova tuženima.  

-Temeljem zakona o kaznenom postupku 30.07.2019. godine  u Zlataru ODO je podiglo 

Optužnicu protiv Zlatka Kantoci kao I okrivljenog i Niskogradnje d.o.o kao II okrivljene, danas je 

održano ročište na prvostupanjskom sudu budući da je bila prihvaćena žalba tužitelja, zakazana je 

objava presude za 07.04.2023.godine 

-u predmetu po tužbi Z.Kantoci protiv Niskogradnje Županijski sud 14.02.2023. godine je donio 

presudu u kojoj je odbijena žalba tužitelja i potvrđena presuda od 09.06.2020. godine. Tužitelj 

17.03.2023. godine tuženike uplaćuje sudske troškove. 

S obzirom da nije bilo pitanja, predsjednik NO Davorin Drenški zahvaljuje na informacijama i 

zatvara točku 5. 



 

 

6. točka  dnevnog reda 

Informacija o korekciji cjenika kamenih agregata (dodavanje nove usluge) 

 

Predsjednik nadzornog odbora otvara 6. točku dnevnog reda i daje direktoru Marijanu Peer riječ. 

Direktor ističe da će se dodati nova usluga u cjeniku kamenih agregata, a to je usluga odvaga na 

vagi. Ukupno trošak po odvagi je 4,80 eura sa PDV-om. 

S obzirom da nije bilo pitanja, predsjednik NO Davorin Drenški zahvaljuje na informacijama. 

Informacija o korekciji cjenika kamenih agregata (dodavanje nove usluge) primljena na znanje i 

zatvara točku 6. 

 

 

 

7. točka  dnevnog reda 

Razno 

 

Predsjednik nadzornog odbora otvara 7. točku dnevnog reda i postavlja pitanje vezano za investicije 

oko groblja. Direktor Marijan Peer se uključuje u raspravu i ističe da se na groblju Pregrada 

asfaltiralo i uredio  plato ispred mrtvačnice. Saniralo se krovište na mrtvačnici na groblju u Kostelu. 

Na mrtvačnici u Stipernici saniralo se krovište i plato ispred mrtvačnice. Uređenja groblja iziskuje 

dosta troškova, a Niskogradnja d.o.o.  putem godišnje grobne naknade uspije samo platiti EKO 

FLOR, odvoz smeća, čišćenje i uređenje oko groblja. Sredstva Niskogradnje iz drugih izvora ne bi 

se smjela utrošiti na uređenje istog. 

S obzirom da nije bilo više pitanja, predsjednik NO Davorin Drenški zatvara točku broj 7. i 

zaključuje sjednicu. 

Sjednica završava u 17:30 h. 

 

 

 

ZAPISNIČAR                                                                                          PREDSJEDNIK NADZORNOG 

Barbara Svečak                                                                                                    ODBORA   

                                                                                                        Davorin Drenški, dipl.ing. građ 

                                                         


